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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

Ученици от 11-ти и 12-ти клас на севлиевското СУ "Васил Левски" в рамките на две седмици участваха в обучение
"Млади предприемачи". Участниците се запознаха с възможностите на разработената по международни проекти
платформа https://app.career4.eu/bg/, която подпомага младите хора както в кариерното им ориентиране и в
изграждането на лични цели, така и в обучения в различните сфери на предприемачес... 

Д-р Людмил Иванов, експерт по управление и цифровизация в железопътния транспорт, в "Бизнес старт" на
Bloomberg TV Bulgaria, 28.03.2025 Нов жп проект за високоскоростен влак през България от Истанбул до Виена ще
подобри транспортната свързаност и икономическите възможности между Централна и Източна Европа. Проектът
ще изисква значителни инвестиции, като се очаква общата стойност да надвиши 25 мили... 

Кюстендил. По инициатива на Кюстендилска търговско-промишлена палата се проведе среща-дискусия на тема
"Здравен и културен туризъм – потенциален източник на туристически и икономически растеж в Кюстендил и
региона". В събитието участваха зам.-министърът на туризма Павлин Петров, депутати от 51-ото Народно
събрание, областният управител инж. Александър Пандурски, кметовете на Кюстендил и Сапарева б... 

По инициатива на Кюстендилска търговско-промишлена палата се проведе среща – дискусия на тема "Здравен и
културен туризъм – потенциален източник на туристически и икономически растеж в Кюстендил и региона!, съобщи
за "Кубер прес",Десислава Айдарова пресаташе ОА Кюстендил. В нея участие взеха зам.-министърът на туризма
Павлин Петров, депутатите от 51-ото НС Снежанка Траянска, Христо Терзийски, д-р ... 

Заглавие: Ученици на севлиевското СУ "Васил Левски" вече са част от "Млади предприемачи"
Дата: 30.03.2025 13:41
Медия: 100 Вести

Заглавие: дискусия в БТПП – Нови хоризонти пред европейския железопътен транспорт
Дата: 31.03.2025 13:34
Медия: News Maker

Заглавие: Среща-дискусия за здравния и културния туризъм в Кюстендил обсъди потенциала на региона
Дата: 31.03.2025 12:36
Медия: Spatourism.bg

Заглавие: КТПП със среща-дискусия за развитието на здравния и културен туризъм в област Кюстендил
Дата: 31.03.2025 13:13
Медия: Кубер Прес

Заглавие: Депутатът И. Ибришимов на кръгла маса за туризма в Кюстендил: Трябват подготвени кадри и добра
инфраструктура
Дата: 29.03.2025 17:30

https://www.stovesti.info/uchenitsi-na-sevlievskoto-su-vasil-levski-veche-sa-chast-ot-mladi-predpriemachi-14036.html
https://newsmaker.bg/2025/03/%D0%B4%D0%B8%D1%81%D0%BA%D1%83%D1%81%D0%B8%D1%8F-%D0%B2-%D0%B1%D1%82%D0%BF%D0%BF-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8-%D1%85%D0%BE%D1%80%D0%B8%D0%B7%D0%BE%D0%BD%D1%82%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4-%D0%B5%D0%B2/
https://spatourism.bg/zdraven-i-kulturen-potencia-v-kustendil/
http://kuber-press.com/fullnews.php?id_news=73112
https://4vlast-bg.com/archives/793761


Иван Ибришимов с колегите си Снежана Траянска и Христо Терзийски. За повече проекти, които да подобрят
наличната инфраструктура, и мерки срещу дефицита на подготвени кадри се обяви депутатът Иван Ибришимов.
Той участва в кръгла маса, организирана от Кюстендилска търговско-промишлена палата. Тема на форумът беше
"Здравен и културен туризъм – потенциален източник на туристически и икономически расте... 

иизточник: БГНЕС: Софийският университет бе домакин на форум "Иновации 2025: обединяваме възможности и
изграждаме бъдещето", който се проведе по повод 130-годишнината на Българската търговско-промишлена
палата под мотото "Синергия между бизнеса, институциите и науката за иновации и растеж". Събитието бе
организирано от Стопанския факултет на СУ и Съвета по иновации, дигитализация и нови технологии... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
17)

Тежкото състояние на летище "Пловдив" се дължи на липсата на достатъчно правени инвестиции, но то има
потенциал за развитие и реализиране на успешна концесия. Силата му би могла да бъде в развитието на карго
връзките, но и на транспортните съоръжения около него. Това коментира изпълнителният директор на летището
Дойчин Ангелов. Поводът беше поредната заявка за концесия на летище "Пловдив" от стран... 

Бизнесът все повече се оглежда за експерти с конкретни знания, чужди езици и богат опитИзкуствен интелект (AI),
роботика, облачни технологии и киберсигурност. Това са само част от знанията и уменията, за които се оглеждат
технологичните компании в България на фона на пренасищането с IT специалисти, които имат базови умения в
програмирането. През последните години пазарът на труда за IT специалисти... 

Европа засилва военната си готовност, докато САЩ обръщат гръб на десетилетията на трансатлантически
гаранции за сигурностНа 4 март председателят на Европейската комисия Урсула фон дер Лайен обяви план за
отбрана на стойност 800 милиарда евро. Наречен "ReArm Europe", той има за цел да засили военния капацитет на
ЕС и включва общо 150 милиарда евро заеми за членовете на ЕС, пише DW. Освен това разхл... 

Прибалтийската страна има най-много стартъпи с оценка 1 млрд. евро на човек от населението в ЕвропаВ офиса
си на осмия етаж в Талин Кусти Салм посочва карта с електроцентрали, летища и жп линии във Финландия,
прибалтийските страни и Полша. Всички те биха били мишени "от първия ден" на обстрел с ракети и дронове, ако
Русия нахлуе в страната, казва той. "Нито една страна, различна от Украйна, не мож... 

Медия: 4ВЛАСТ

Заглавие: Форум "Иновации 2025: обединяваме възможности и изграждаме бъдещето"
Дата: 31.03.2025 13:34
Медия: News Maker

Заглавие: Развитието на летище "Пловдив" е в карго връзките
Дата: 31.03.2025 10:44
Медия: Радио Пловдив

Заглавие: Какви IT специалисти търсят технологичните компании в България?
Дата: 31.03.2025 08:09
Медия: Economic

Заглавие: "Военна икономика": Изложен ли е на риск европейският мирен проект?
Дата: 30.03.2025 11:00
Медия: Economic

Заглавие: Стремежът на Европа за превъоръжаване е добра възможност за естонските стартъпи
Дата: 30.03.2025 10:35
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Нов жп проект: За 6 часа с влак от Истанбул до Виена с 400 км в час
Дата: 29.03.2025 00:25

https://newsmaker.bg/2025/03/%D1%84%D0%BE%D1%80%D1%83%D0%BC-%D0%B8%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D1%86%D0%B8%D0%B8-2025-%D0%BE%D0%B1%D0%B5%D0%B4%D0%B8%D0%BD%D1%8F%D0%B2%D0%B0%D0%BC%D0%B5-%D0%B2%D1%8A%D0%B7%D0%BC%D0%BE%D0%B6%D0%BD/
https://bnr.bg/plovdiv/post/102136437/razvitieto-na-letishte-plovdiv-e-v-kargo-vrazkite
https://www.economic.bg/bg/a/view/ai-robotika-i-kibersigurnost-kakvi-it-specialisti-tyrsjat-tehnologichnite-kompanii-v-bylgarija
https://www.economic.bg/bg/a/view/voenna-ikonomika-izlojen-li-e-na-risk-evropejskijat-miren-proekt
https://www.investor.bg/a/593-sigurnost-i-otbrana/410158-stremezhat-na-evropa-za-prevaorazhavane-e-dobra-vazmozhnost-za-estonskite-startapi
https://www.viapontika.com/index.php?page=article&article=85118


Нов ЖП проект за високоскоростен влак през България от Истанбул до Виена ще подобри транспортната
свързаност и икономическите възможности между Централна и Източна Европа. Проектът ще изисква значителни
инвестиции, като се очаква общата стойност да надвиши 25 милиарда евро, като за финансирането ще се търсят
както европейски фондове, така и частни инвестиции. Линията се очаква да бъде около 1300 к... 

Нов ЖП проект за високоскоростен влак през България от Истанбул до Виена ще подобри транспортната
свързаност и икономическите възможности между Централна и Източна Европа. Проектът ще изисква значителни
инвестиции, като се очаква общата стойност да надвиши 25 милиарда евро, като за финансирането ще се търсят
както европейски фондове, така и частни инвестиции. Линията се очаква да бъде около 1300 ... 

Лидер.БГ обявява второто събитие от поредицата Регионални бизнес конференции за 2025 -"Икономическо
партньорство и развитие на бизнеса в регион Пловдив" На 24 април 2025 г. от 14:00 часа TEZ Event Center –
Пловдив ще посрещне водещи лидери от бизнес елита, представители на местната и централната власт, както и
международни и български инвеститори. Конференцията се организира в изключително партнь... 

Дали и колко скоро в България ще има Център за иновации в отбраната. Тази идея беше лансирана, след като ЕС
обяви плановете да дава стотици милиарди за отбрана. В България обаче има Център за иновации в рамките на
Министерството на отбраната. В момента се търси юридически вариант за вписването му в бъдещата структура, но
засега няма яснота как ще се случи. Центърът за иновации в отбраната беше пре... 

Какво се случва с бургаското летище? Министърът на туризма Мирослав Боршош обяви в Бургас, че ще изиска от
концесионера на летище Бургас доклад и ясен план за развитието на аеропорта. "Ще бъдем абсолютно
безкомпромисни. Не виждам тенденция към подобряване на броя туристи и увеличаването на пътникопотока.
Виждам подготвени общини, виждам добра инфраструктура, в същото време свързаността по никакъв ... 

Приетия бюджет за 2025 г. има и положителни страни, но основанията за критики и притеснение са повече.
Основните проблеми, които се очертават са следните: Фискален риск, заради тежестта на дълговото финансиране
в размер до 18,9 млрд. лв. Нереалистична приходна част на бюджета със заложен ръст на приходите от ДДС с 33
% повече спрямо изпълнението им през 2024. Предизвикателства, за които на практик... 

Медия: Виа Понтика

Заглавие: Нов жп проект: За 6 часа с влак от Истанбул до Виена с 400 км в час
Дата: 28.03.2025 23:09
Медия: Зарата

Заглавие: Тракия Икономическа зона ще бъде домакин на Регионална бизнес конференция
Дата: 31.03.2025 10:21
Медия: Под тепето

Заглавие: Ще има ли скоро Център за иновации в отбраната у нас?
Дата: 31.03.2025 09:50
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Министър Боршош: Предстои ни много сериозен разговор с Фрапорт
Дата: 31.03.2025 09:33
Медия: Флагман.бг

Заглавие: Бюджет 2025 без стратегически цели
Дата: 31.03.2025 09:24
Медия: Класа

Заглавие: Н. Пр. Ирене Мария Планк пред Banker Special: Мястото на Германия и България е в общата ни
европейска къща
Дата: 31.03.2025 11:01
Медия: Банкеръ

https://zarata.info/%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D0%B6%D0%BF-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B5%D0%BA%D1%82-%D0%B7%D0%B0-6-%D1%87%D0%B0%D1%81%D0%B0-%D1%81-%D0%B2%D0%BB%D0%B0%D0%BA-%D0%BE%D1%82-%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%BD%D0%B1%D1%83/
https://podtepeto.com/biznes/trakiya-ikonomicheska-zona-sthe-bade-domakin-na-regionalna-biznes-konferencziya/
https://bnr.bg/post/102136294/shte-ima-li-skoro-centar-za-inovacii-v-otbranata-u-nas
https://www.flagman.bg/article/346675
http://www.classa.bg/%D1%81%D0%B2%D1%8F%D1%82/item/552291-%D0%B1%D1%8E%D0%B4%D0%B6%D0%B5%D1%82-2025-%D0%B1%D0%B5%D0%B7-%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%B3%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D1%86%D0%B5%D0%BB%D0%B8
https://banker.bg/2025/03/31/irene-maria-plank/


В последния брой (78) на списание Banker Special имате възможност да прочетете разговора с Нейно
Превъзходителство посланика на Германия в България Ирене Мария Планк. Пред главния редактор Силвия
Джагарова и колегата Калоян Атанасов Н. Пр. Ирене Планк изразява категоричната позиция, че когато България
изпълни критериите за конвергенция, трябва да бъде допусната в еврозоната. Тук публикуваме разгов... 

"Не омаловажаваме казуса "Чирен", каза днес пред БНТ министърът на енергетиката Жечо Станков. В хода на
интервюто, в отговор на различни въпроси, той пет пъти повтори, че всички документи, които бъдат поискани, ще
бъдат дадени на разследващите, за да могат да установят всички факти и обстоятелства по случая. През лятото на
миналата година европейската прокуратура обяви, че води разследване за евен... 

Отбелязва се отлив от култури, като рапицата и соятаУкраинските земеделски производители вероятно ще
увеличат посевите с царевица и слънчоглед през пролетната кампания, стана ясно от Светлана Литвин,
ръководител на аналитичния отдел на асоциацията Украински клуб на аграрния бизнес (УКАБ), цитирана в
agroportal.ua. По данни на Литвин засетите площи с пролетни култури, заедно със зимна пшеница, ечем... 

Развитието на здравния туризъм обсъдиха в Кюстендил, предаде "Фокус". По инициатива на Кюстендилска
търговско-промишлена палата се проведе среща – дискусия на тема "Здравен и културен туризъм – потенциален
източник на туристически и икономически растеж в Кюстендил и региона". В нея участие взеха зам.-министърът на
туризма Павлин Петров, депутатите от 51-ото НС Снежанка Траянска, Христо Терзийски, ... 

Американските акции станаха обект на разпродажби през последните дни, докато инвеститорите анализират
последния кръг от мита на президента Тръмп. Очаква се заглавията за митата да се засилят през тази седмица,
като крайният срок за реципрочни мита, който Тръмп нарече "Ден на освобождението", се задава в сряда, 2
април. Големите въпроси на инвеститорите, насочени към очакваните съобщения, са до как... 

Чрез него превозвачите ще могат по-ефективно да управляват автопарка и разходите си за него, в зависимост от
броя на пътниците.В напреднала фаза е разработването на нов закон, който да обедини в единна система
железопътния и автомобилния превоз на пътници. Това обяви заместник-министърът на транспорта и
съобщенията Димитър Недялков по време на дискусия на тема "България към достъпна, конкурентоспо... 

През март броят на обявите за работа е нараснал с 8 на сто спрямо февруари, като те са около 45 500 в края на
този месец, съобщи HR компанията и кариерен сайт "Джоб Тайгър". Данните са от месечния анализ на

Заглавие: България ще продължи да е ключов играч в износа на газ и ток увери министърът на енергетиката
Дата: 31.03.2025 09:20
Медия: Дневник

Заглавие: Ръст в площите със слънчоглед в Украйна
Дата: 31.03.2025 11:50
Медия: Agri.BG

Заглавие: Развитието на здравния туризъм обсъдиха в Кюстендил
Дата: 31.03.2025 11:46
Медия: Фокус

Заглавие: Светът на парите: Какви са очакванията на Уолстрийт за митата на Тръмп
Дата: 31.03.2025 11:00
Медия: Мениджър

Заглавие: Нов закон обединява автомобилния и железопътния транспорт
Дата: 31.03.2025 12:34
Медия: Списание "Логистика"

Заглавие: Бизнесът търси служители - ето кои сектори имат най-голяма нужда от работници
Дата: 31.03.2025 13:22
Медия: Financialtribune.bg

https://www.dnevnik.bg/biznes/2025/03/31/4763380_bulgariia_shte_produlji_da_e_kljuchov_igrach_v_iznosa/
https://agri.bg/novini/riest-v-ploshhite-sies-sliencogled-v-ukraina
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компанията. Основен фактор за увеличението е традиционното за този период завишено търсене на кадри в
секторите "Хотелиерство и ресторантьорство" и "Търговия и продажби", в подготовка на идващи... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 15)

Във вихъра сме на нов вид асиметрична конкуренция на пазара на труда. Най-ценното умение е да се промъкнеш
през пазачите на AI. Това е дисфункция, маскирана като ефективностСтудент от Колумбийския университет
неотдавна хвърли светлина върху един тревожен ъгъл на днешния пазар на труда. На 21-годишния Рой Лий му е
дошло до гуша от остарелия начин, по който големите технологични фирми изпитват канди... 

През 2023 г. пост-ковид експанзията на пазара на труда се забавя в повечето части на страната. Над 2/3 от
общините така и не успяха да възстановят заетостта от годините преди пандемията – от една страна поради
негативните демографски процеси, от друга поради хроничната вече неспособност на сектори като туризма да
намерят нови кадри, въпреки високото търсене. Някои райони, най-отчетливо индустриалн... 

Брутният вътрешен продукт на човек от населението в областта нараства и е деветият най-висок в страната. И
заетостта, и безработицата остават сравнително благоприятни. Значително увеличение, което поставя Русе на
първото място, се наблюдава при дела на приходите от износ в нетните приходи от продажби. Русе е сред
областите с най-висока гъстота на железопътната мрежа в страната. Усредненият размер ... 

Само от началото на годината до 10 март в Агенцията по заетостта са постъпили над 7 хиляди заявления за
достъп на граждани от страни извън ЕС до българския трудов пазар. Информацията за заявленията за достъп до
трудовия ни пазар са от писмения отговор на социалния министър Борислав Гуцанов от председателя на
Социалната комисия в парламента Деница Сачева. Кампанията по обработка на документите е в ... 

Желаещите да работят в България обаче се концентрират само в няколко сектораДосега от началото на 2025 г. в
Агенцията по заетостта са постъпили повече от 7 хиляди заявления за достъп на граждани от страни извън
Европейския съюз до българския трудов пазар. Данните за заявленията за достъп до трудовия ни пазар, засечени
към 10 март, са от писмения отговор на социалния министър Борислав Гуцанов на въ... 

От началото на годината до 10 март в Агенцията по заетостта са постъпили над 7 хиляди заявления за достъп на
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граждани от страни, извън ЕС, до българския трудов пазар, съобщи БНР. Данните за заявленията за достъп до
трудовия ни пазар са от писмения отговор на социалния министър Борислав Гуцанов на въпрос от председателя
на Социалната комисия в парламента Деница Сачева. Кампанията по обработка на до... 

Над 7 хиляди заявления от чужденци за работа в България от началото на годината До 10 март 2025 г. в Агенцията
по заетостта са постъпили над 7000 заявления от граждани на страни извън Европейския съюз за достъп до
българския трудов пазар. Данните са от официалния писмен отговор на министъра на труда и социалната
политика Борислав Гуцанов до председателя на парламентарната Социална комисия Деница С... 

Те отменят почивки във Флорида, бойкотират американски стоки, преименуват напитки: след заплахите на Доналд
Тръмп и агресивната му търговска политика канадците засилват съпротивата си. Те бойкотират всичко
американско. Първоначално всички го взеха за лоша шега. Но Доналд Тръмп изглежда не се е отказал да направи
Канада 51-вия американски щат. Той повтаря това толкова често, че хората във втората п... 

25% от регистрираните в общата инициатива на Община Стара Загора и Viber се стремят към реализация в
търговията, 40% са висшистите. Скоро платформата ще въведе нови функционалности с изкуствен интелект Почти
2000 души от регион Стара Загора са се регистрирали безплатно в иновативната платформа за търсене на работа
и кадри VibeJobs за 6-те месеца след нейния старт. Тя е резултат от успешното партнь... 

Трябва да се стимулират кооперативните съюзи и производителите да се обединяват. Когато изкарат домата не на
сергията, а в магазин, ще има по-голям ефект. Това коментира президентът на КНСБ Пламен Димитров в интервю
за предаването на Нова нюз "Офанзива" по повод намерението за създаване на държавни магазини с фиксирани
надценки на хранителните стоки. Той посочи, че "Български пощи" ще имат важната... 

Иван Василев, зам.-кмет на Столична община по направление "Финанси и здравеопазване", член на Съвета на
настоятелите на УНСС и възпитаник на УНСС, изнесе лекция на тема "Трансформация и конкурентоспособност:
Икономически перспективи пред бизнеса" пред студентите от четвърти курс, специалност "Бизнес икономика".
Основен акцент в лекцията беше стратегическата трансформация на компаниите, необходимос... 

Инес Райчева, психолог, в "Бизнес старт", 31.03.2025 г.Перфекционизмът се характеризира с това, че човек иска да
изпипа всеки детайл и има идеалистична представа за нещата, които създава. Съществуват различни степени на
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старанието, което полагаме. Невротичният перфекционизъм е тогава, когато жертваме потребностите си и
потискаме личността си, за да постигнем някакви конкретни резултати. Това каза ... 

Технологиите с изкуствен интелект са невероятни в способността си да анализират данни и да извършват сложни
изчисления. Не всички области на човешката дейност обаче могат да бъдат сведени до набор от алгоритми. В тази
статия ще разгледаме кои качества и професии остават човешки въпреки успехите на съвременните системи. Кой
е незаменим човек? Съвременните постижения в областта на изкуствения интеле... 

В Белгия днес е ден на национална стачка, свикана от два от най-големите синдикати в страната. Летищата в
Брюксел и Шарльороа не обслужват заминаващи полети, градският транспорт в Брюксел и по-големите градове е
силно засегнат, много от училищата, детските градини и държавните организации спряха работа. Участниците в
проявата отново изразяват несъгласие с мерките на федералното правителство за сък... 

Чрез него превозвачите ще могат по-ефективно да управляват автопарка и разходите си за него, в зависимост от
броя на пътниците.В напреднала фаза е разработването на нов закон, който да обедини в единна система
железопътния и автомобилния превоз на пътници. Това обяви заместник-министърът на транспорта и
съобщенията Димитър Недялков по време на дискусия на тема "България към достъпна, конкурентоспо... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 14)

Украинският президент Володимир Зеленски коментира масирания удар с дрон срещу Харков, който отне живота
на двама души и рани повече от 30, пише БиБиСи. "През седмицата повечето региони на Украйна бяха атакувани.
1310 руски управляеми авиационни бомби, повече от 1000 атакуващи дрона, повечето от които "шахеди", и още
девет ракети от различни видове,, включително балистични. Нашите сили за противов... 

За разлика от стандартните противотанкови системи, които изискват пряка видимост, и минохвъргачките с
фиксирана траектория, "Солист" се контролира от оператора по време на целия полет и е в състояние да променя
траекторията в реално времеНовата руска ракета "Солист" съчетава възможностите на дрон и ПТРК, пише
Focus.ua, цитиран от агенция "Фокус". Този боеприпас е в процес на полеви изпитания и ако... 

Оператори от Главното разузнавателно управление (ГУР) на Министерството на отбраната на Украйна използваха
най-новите експериментални оръжия за унищожаване на руски атакуващи безпилотни летателни апарати (БЛА)
тип "Шахед" по време на масирана нощна атака на 29 мар.. Както съобщи Главното разузнавателно управление, с
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помощта на тази система "дрон срещу дрон" е било възможно да се унищожат два руски... 

Чехия осъществи контакти на високо равнище с Украйна в рамките на една седмица, като при срещите бе
"напомнено на света", че руската война в Украйна продължава, Киев продължава да се бори, а с Москва е трудно
да се преговаря, предадоха Ройтерс и Укринформ, съобщи БТА. Чешкият президент Петър Павел започна
миналия четвъртък посещението си в Украйна със среща в стратегическия черноморски пристанищен... 

Кои са основните проблеми с европейските планове в областта на сигурносттаПрез пролетта по крайбрежието до
италианския град Специя на пръв поглед всичко изглежда спокойно - безлюдни плажове, затворени щандове за
сладолед. Но само на няколкостотин метра от него Европа преживява безпрецедентна трансформация. Зад
бодлива тел и под охрана отбранителният гигант Leonardo подготвя континента за война - и... 

По всички показатели околната среда в Ирак е подложена на сериозен натиск. Езерата, реките и блатата
намаляват, а в някои случаи напълно изчезват. Пясъчните бури зачестяват и стават все по-силни, което води до
хоспитализации и спиране на полети. Десетилетията на замърсяване, свързано с конфликти, премахването на
приоритетите на политиката в областта на околната среда, слабата защита на околната ср... 

Синдикат "Образование" към КТ "Подкрепа" анализира чрез своите организации какво е най-важно за
българските ученици и учители в хоризонт до края на годината. Промяната на учебните планове и учебните
програми е първото в технологичен план за промяна. Това трябва да стане бавно, с участието на експерти, но
единственото важно е наистина да се освободим от обема за сметка на мисленето и компетенциите.... 

Нарастващият износ вероятно ще намали вътрешните доставки Руските военновъздушни сили са получили
първата си нова партида изтребители Су-35 от началото на годината, като самолетът е преминал пълни заводски
изпитания и е оценен от военнотехнически персонал в различни експлоатационни условия, пише Military Watch
Magazine. Говорейки за доставката, първият заместник-генерален директор на Ростех Владим... 

В отговор на въпрос на Анадолската агенция на пресконференция в Мурманск, генералният директор на "Росатом"
Алексей Лихачов заяви, че Русия приветства партньорство с Турция, Китай и Индия в проучването на Арктика и
планира да привлече чуждестранни инвестиции в инфраструктурни проекти по Северния морски път (СМП).
"Отворени сме за сътрудничество на държавно ниво", каза Лихачов и подчерта, че тези д... 

Заглавие: Сътрудничеството на Прага и Киев напомни на света, че да се преговаря с Москва е трудно
Дата: 29.03.2025 18:16
Медия: 24 Часа

Заглавие: Голямото превъоръжаване: Ще може ли ЕС да построи единна система за отбрана
Дата: 29.03.2025 14:01
Медия: Днес Дир.бг

Заглавие: В Ирак климатичната криза е крах за човешките права
Дата: 31.03.2025 10:34
Медия: Marginalia

Заглавие: Синдикат "Образование" към КТ "Подкрепа" с анализ за важното за ученици и учители до края на
годината
Дата: 31.03.2025 10:21
Медия: Конфедерация на труда Подкрепа

Заглавие: Military Watch Magazine: Руските военновъздушни сили получават нови изтребители Су-35
Дата: 31.03.2025 10:43
Медия: Труд

Заглавие: Росатом обмисля международни партньорства за развитието на Арктика
Дата: 31.03.2025 10:30
Медия: 3е-news

https://www.24chasa.bg/mezhdunarodni/article/20215752
https://dnes.dir.bg/na-fokus/golyamoto-prevaorazhavane-shte-mozhe-li-es-da-postroi-edinna-sistema-za-otbrana
https://www.marginalia.bg/v-irak-klimatichnata-kriza-e-krah-za-choveshkite-prava/
https://podkrepa.org/%D1%81%D0%B8%D0%BD%D0%B4%D0%B8%D0%BA%D0%B0%D1%82-%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%BA%D1%8A%D0%BC-%D0%BA%D1%82-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%BA%D1%80%D0%B5%D0%BF-15/
https://trud.bg/a/articles/military-watch-magazine-%D1%80%D1%83%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B2%D0%BE%D0%B5%D0%BD%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D1%8A%D0%B7%D0%B4%D1%83%D1%88%D0%BD%D0%B8-%D1%81%D0%B8%D0%BB%D0%B8-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D1%83%D1%87%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8-%D0%B8%D0%B7%D1%82%D1%80%D0%B5%D0%B1%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8-%D1%81%D1%8335
https://3e-news.net/bg/a/view/60283/rosatom-obmislja-mejdunarodni-partniorstva-za-razvitieto-na-arktika


Ракетна установка ATACMS. Снимка: официален сайт В най-ранната фаза на войната САЩ отричаха да участват в
бойните действия. Но три години по-късно става ясно, че Вашингтон е бил много по-силно ангажиран с украинския
фронт, отколкото се смяташе. Таен съюз Както установява разследване на "Ню Йорк Таймс", ключова роля за
съпротивата на Киев е изиграло тайно партньорство, в което американски генерали... 

Швеция е отпуснала 7,6 милиона долара за подпомагане на усилията на Украйна в областта на безпилотните
летателни апарати и разминирането в рамките на Контактната група за отбрана на Украйна (UDCG), съобщи "Киев
Индипендънт". Финансирането ще бъде разпределено поравно между коалициите за способности за дронове и
разминиране и е част от 18-ия пакет военна помощ на Швеция за Украйна. "Тази подкрепа г... 

В понеделник, 31 март, сръбският президент Александър Вучич ще започне консултации за нов премиер и ново
правителство на страната, които трябва да бъдат одобрени в следващите три седмици. Според съобщения в
сръбските медии, кабинетът на министрите може да бъде оглавен от американски бизнесмен от сръбски
произход. Според властите, това не само трябва да засили връзките със САЩ, но и да намали интен... 

Основателят на Amazon, един от най-богатите хора в света, и журналистката и предприемач Лорън Санчес ще
отпразнуват любовта си на борда на своята суперяхта Koru за 500 милиона долараСватбата на Джеф Безос и
Лорън Санчес, планирана за юни следващата година, обещава да бъде едно от най-ексклузивните и грандиозни
събития на годината. Основателят на Amazon, един от най-богатите хора в света, и журнали... 

Доналд Тръмп заяви, че е гневен на Путин. Причината - руският президент все още не е приел предложението за
примирие в Украйна. Как може да се отрази това на позицията на САЩ?Това е повратен момент, коментира
дългогодишната политическа кореспондентка на американския телевизионен канал Ен Би Си Андреа Мичъл.
Става дума за последните коментари на американския президент Доналд Тръмп по адрес на руски... 

Заглавие: "Сърцето на войната е във Висбаден": Как САЩ тайно управляваха украинския фронт
Дата: 31.03.2025 10:02
Медия: E-vestnik.bg

Заглавие: Швеция отпусна 7,6 милиона долара за подпомагане на производството на дронове в Украйна
Дата: 30.03.2025 21:00
Медия: Телевизия Евроком

Заглавие: Американски бизнесмен може да стане новият премиер на Сърбия
Дата: 31.03.2025 11:15
Медия: Банкеръ

Заглавие: Джеф Безос "наема" Венеция: Сватбата на годината превзема града за три дни
Дата: 31.03.2025 12:19
Медия: Епицентър

Заглавие: Защо Тръмп е гневен на Путин и до какво ще доведе това
Дата: 31.03.2025 12:21
Медия: Дойче Веле

https://e-vestnik.bg/39084/sartseto-na-voynata-e-vav-visbaden-kak-sasht-tayno-upravlyavaha-ukrainskia-front/
https://eurocom.bg/2025/03/30/shvetsiya-otpusna-7-6-miliona-dolara-za-podpomagane-na-proizvodstvoto-na-dronove-v-ukrayna/
https://banker.bg/2025/03/31/amerikanski-biznesmen-premier-na-sarbiya/
https://epicenter.bg/article/Dzhef-Bezos--naema--Venetsiya--Svatbata-na-godinata-prevzema-grada-za-tri-dni/382216/10/0
https://www.dw.com/bg/zaso-trmp-e-gneven-na-putin-i-do-kakvo-se-dovede-tova/a-72093703
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